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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány a strandinfláció 
megfékezése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint a többszöri, fokozatos áremelés után átlagosan 40 százalékkal lesznek drágábbak
a főszezoni strandbelépők, mint egy éve ilyenkor.

A pandémiás helyzet miatt tavaly június végéig nem emelhettek árat a fürdők, ezt követően pedig
jellemzően 20-25 százalékkal drágultak a jegyek. Ezt a nyár közepi áremelést  év végén többen
megtoldották  még,  és  vannak,  ahol  a  főszezonra  tervezik.  Összességében tehát  még egy 10-15
százalékos  emelésre  mindenhol  lehet  számítani,  így  ezek  együttesen  okozzák  a  nem  csekély
mértékű árváltozásokat.

A strandbelépők ára 2 ezer forint fölé került az idén, Budapesten a történelmi fürdőkben pedig már
10 ezer forinthoz közelítenek a díjak. Különösen fájdalmas ez annak fényében, hogy a fürdőkben is
nőttek az ott fogyasztható élelmiszerek és üdítők árai.

Balogh Zoltán a Magyar Fürdőszövetség főtitkára rámutatott, hogy országszerte lépéskényszerben
vannak az üzemeltetők: az áram korábban egységes, ma már nagyon különböző beszerzési ára és a
vízkezelő  vegyszerek  brutális  drágulása,  valamint  a  minimálbérhez,  valamint  a  garantált
bérminimumhoz igazodás jelentősen megnövelte a fürdők önköltségét. Ott tartunk tehát, hogy idén
luxus lesz strandra járni - nem a tengerpartra, a helyi strandra. Egy normális országban ilyen nincs.
A pihenésre szüksége van az embernek, ne legyen az kiváltság.

Épp  ezért  kérdezem  miniszter  urat:  mit  kíván  tenni  a  kormány  annak  érdekében,  hogy  a
standbelépők megfizethetőek legyenek a magyar családok számára is?

Várom érdemi válaszát!
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